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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Finansów Publicznych (nr 302)
11 stycznia 2018 r.
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Adrzeja 
Szlachty (PiS), zastępcy przewodniczącego Komisji, dokonała:

– zmiany w składzie prezydium Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Anna 
Woźniak, Łukasz Żylik – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):

Dzień  dobry  państwu.Witam  państwa  na kolejnym  posiedzeniu  Komisji  Finansów 
Publicznych. Stwierdzam kworum. Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje wybór 
przewodniczącego Komisji. Czy są uwagi pań i panów posłów do porządku dzisiejszego 
posiedzenia? Nie ma, zatem porządek dzisiejszego posiedzenia został przyjęty. Przystę-
pujemy do realizacji porządku dziennego, czyli wyboru przewodniczącego Komisji.
Uprzejmię informuję, że pan poseł Jacek Sasin, dotychczasowy przewodniczący, został 

powołany na stanowisko szefa Komitetu Stałego Rady Ministrów. Zgodnie z art. 7 ust. 3 
regulaminu Sejmu „poseł pełniący funkcję członka Rady Ministrów lub sekretarza stanu 
nie może być członkiem komisji”.
Przystępując do wyboru przewodniczącego Komisji, zwracam uwagę, że w przypadku 

zgłoszenia większej liczby kandydatów, uzyskanie przez pierwszego w kolejności kan-
dydata zwykłej większości głosów spowoduje jego wybór na przewodniczącego Komisji. 
Głosowanie na pozostałe kandydatury stanie się bezprzedmiotowe. Czy przedstawione 
zasady głosowania i wynikające z nich konsekwencje są dla państwa jasne? Nikt z posłów 
nie zgłasza wątpliwości, zatem przystępujemy do zgłaszania kandydatów na przewodni-
czącego Komisji Finansów Publicznych. Bardzo proszę.
Bardzo proszę, pani przewodnicząca Gabriela Masłowska.

Poseł Gabriela Masłowska (PiS):
Proszę państwa, chciałam zgłosić kandydaturę pana Andrzeja Szlachty na przewodni-
czącego Komisji Finansów Publicznych.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Czy są inne kandydatury? Dziękuję bardzo. Dziękuję pani przewodniczącej za zgłoszenie 
mojej kandydatury. Wyrażam zgodę na kandydowanie. Ponieważ zgłoszona została tylko 
jedna kandydatura, przystępujemy... Bardzo proszę.

Poseł Krystyna Skowrońska (PO):
Chciałam powiedzieć, panie przewodniczący, że gratuluję panu nominacji na tę funk-
cję. Obiecujemy, że będziemy pracować równie aktywnie jak dotychczas. Ja wcale nie 
obiecuję, że będę chwalić albo nie zadawać pytań. Ale mam nadzieję, bo pracowaliśmy 
między innymi wspólnie przy ustawie o krajowej administracji skarbowej, a była to roz-
legła, duża, wielokrotnie poprawiana ustawa, pracować z dużą kulturą. Tak jak klubowi 
przysługuje w tej Komisji z parytetu taka funkcja, to będziemy to powielać.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję za te ciepłe słowa. Tak to jest w naszej praktyce.

Poseł Krystyna Skowrońska (PO):
To jest takie gorące krzesło. Z tego krzesła się awansuje, czego panu przewodniczącemu 
również życzymy.
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Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Dzisiaj pada tyle przyjemnych rzeczy, że jestem nimi trochę przytłoczony, ale bardzo 
dziękuję. Proszę państwa, myślę, że taka jest rola przewodniczącego, żeby wszystkim 
paniom i panom posłom stworzyć możliwość udziału w debacie. Debata może być ostra, 
ale myślę, że powinniśmy ją utrzymywać w pewnych ramach parlamentarnych. Wtedy 
będzie nam się lepiej pracowało.
Ostatnie posiedzenie Komisji Finansów dało przykład, że zmiana do budżetu podpi-

sana przez przedstawicieli wszystkich ugrupowań, ważna dla regionu śląskiego, została 
zaakceptowana. To jest dobry znak, pokazujący, że dla spraw fundamentalnych możemy 
wspólnie pracować i wspólnie głosować. Może to będzie dobry początek. Dziękuję za te 
słowa. Zatem przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Finansów Publicz-
nych. Kto jest przeciw tej kandydaturze?

Głos z sali:
Nie ma sprzeciwu.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Nie ma sprzeciwu. Zatem bardzo serdecznie państwu dziękuję za ogromne zaufanie. 
Będę się starał brać wzór z pana przewodniczącego Sasina, ale też z poprzednich kaden-
cji, pani przewodniczącej Skowrońskiej. Od 12 lat zasiadam w Komisji Finansów, więc 
obserwowałem prace. Pani przewodnicząca jeszcze dłużej. Myślę, że wszyscy poprzedni 
przewodniczący będą dla mnie takim drogowskazem, jak mądrze prowadzić Komisję, aby 
w konsensusie i demokratycznym dyskursie podejmować ważne decyzje dla finansów 
publicznych. Bardzo proszę, pan poseł prosił o zabranie głosu.

Poseł Paweł Grabowski (Kukiz15):
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. Panie przewodniczący, w imieniu swoim oraz 
posłów Kukiz’15 gratuluję wyboru. Deklarujemy dalszą współpracę w ramach Komisji. 
Mam nadzieję, że jak najmniej awanturniczą, a jak najbardziej merytoryczną. Bardzo 
dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo serdecznie dziękuję. Myślę, że znajdziemy taką formułę, żeby się różnić, ale szla-
chetnie. Bardzo proszę, pan przewodniczący Jan Szewczak.

Poseł Jan Szewczak (PiS):
Andrzeju, też chciałem ci pogratulować. Deklarujemy dalszą dobrą współpracę. Bardzo 
się cieszę. Jeszcze raz wszystkiego dobrego na nowej drodze życia.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Jest to wielkie wyzwanie i potężny obowiązek. Będę się starał z tego 
obowiązku w miarę swoich możliwości, wiedzy i doświadczenia dobrze wywiązać.
Proszę państwa, chciałbym zaproponować uzupełnienie dzisiejszego porządku dzien-

nego o punkt dotyczący uzupełnienia składu prezydium Komisji Finansów Publicznych. 
W związku z tym, że pan przewodniczący Jasek Sasin uwolnił miejsce w prezydium, 
musimy uzupełnić jego skład. Pragnę przypomnieć, że Prezydium Sejmu, a następnie 
Konwent Seniorów ustaliły liczbę zastępców w zależności od wielkości komisji. Dotych-
czas przewodniczący Komisji Finansów Publicznych miał 7 zastępców. Proponuję doko-
nać wyboru uzupełniającego na funkcję zastępcy przewodniczącego. Czy jest sprzeciw? 
Nie ma. Dziękuję bardzo.
Zatem proponuję, aby zwolnione miejsce w składzie prezydium Komisji uzupełnił 

Klub Prawo i Sprawiedliwość. Zgodnie bowiem z parytetami, to właśnie Klubowi Prawo 
i Sprawiedliwość przysługuje to stanowisko. Pozwolę sobie zaproponować stanowisko 
zastępcy  przewodniczącego  panu Andrzejowi Kosztowniakowi,  naszemu  członkowi. 
Zwracam się do pana posła z pytaniem, czy wyraża pan zgodę na kandydowanie?

Poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Oczywiście, wyrażam zgodę.
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Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Pan Andrzej Kosztowniak wyraził zgodę. Czy są inne kandydatury? 
Nie słyszę. Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że na zastępcę przewodniczącego zgłoszono 
jednego kandydata. Kto z pań i panów posłów jest za wyborem pana Andrzeja Kosztow-
niaka? Myślę, że pani przewodnicząca jest emanacją...

Poseł Krystyna Skowrońska (PO):
Nie ma sprzeciwu.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Nie ma sprzeciwu. Bardzo dziękuję. Ogłaszam zatem, że pan Andrzej Kosztowniak został 
zastępcą przewodniczącego Komisji Finansów. Bardzo serdecznie gratuluję i zapraszam 
na początek do składu prezydium.
Proszę  państwa, w ten  sposób wyczerpaliśmy  porządek  dzisiejszego  posiedzenia. 

Chcę  tylko  powiedzieć,  że w związku  z tym,  że obejmuję  funkcję  przewodniczącego, 
złożę na ręce prezydium rezygnację z funkcji przewodniczącego podkomisji stałej ds. 
monitorowania systemu podatkowego. Na następnym posiedzeniu Komisji dokonamy 
wyboru przewodniczącego tej podkomisji stałej. Bardzo dziękuję państwu za obecność. 
Kończymy posiedzenie Komisji Finansów Publicznych.


